

Referat møte 5 - 21.11.22

Tilstede: Ida, Jens, Jonas, Karina, Omar, Erle, Maria, Axel, Selma

1 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	Ja
Ta styrebilder	Alle	Ja
Ta julekortbilder	Alle	Ja

2 Ris/ros

“Jeg hadde ikke fått med meg før i dag (21/11) at Krabbe var blitt flyttet én uke, og Krabbe skal man være svært, svært forsiktig med å gjøre endringen på. Det gjelder også å avvike fra første helgen i februar, men fra det jeg har hørt virker det som at dere har vært bevisst på akkurat det. Men når Studenterhytta er Studenterhytta og gjør sine greier, så blir det vanskelig. Jeg vil uttrykke min fulle støtte til deres avgjørelse om at det er bedre at Krabbe avholdes på Studenterhytta enn i andre lokaler, når det er kun snakk om én uke senere. Krabbefesten har vært i dvale i så mange år nå, og da kommer stemningen rundt Studenterhytta over tidspunktet, etter mitt syn. Jeg synes og det er bra at det generelt virker som at dere har fått mye støtte rundt dette, og jeg håper at om det har vært noen sure miner så har de vært formulert konstruktivt.

Ellers fikk jeg med meg i går at nye HS enda ikke er registrert i Enhetsregisteret/"Brønnøysund", og vil minne dere på at gamle og nye HS har et ansvar på at registeret er oppdatert iht norsk lov. Det gjelder også i forbindelse med at man registreres der for å kunne opptre på vegne av V&A i for eksempel avtale-sammenhenger. Nå i slutten av november, god tid etter genfors, så begynner det å bli merkverdig at registreringen enda ikke har funnet sted. Jeg anbefaler derfor at styret tar tak i dette”

Takk for støtten i forbindelse med Krabbe! Vi prøver aktivt å få kontakt med de som har protokollen etter generalforsamlingen så vi kan registrere oss i Brønnøysundregistrene.

“Har vært fattige plakater i det siste. Stygg utskrift, med hvit kant rundt. Liten skrift/små plakater. Som ikke fanger blikket. De plakatene som er store og blikkfanger er ikke fra v&a en gang?

Qr kodene som er hengt i hytt og pinne kunne også vært litt bedre. F.eks. Som Vipps Qr koden ved TV-en eller under kiosken. Den er synlig, god kvalitet, fanger blikk, informativ. «Vipps til julebord» Qr kode plakaten er ikke sentrert en gang. Nesten litt som at kontoret drukner i et hav av Qr koder.”

“Ekstremt rotete på kontoret. Ser nesten likt ut som på nv- kjøkkenet” (kom før semestervasken)

Vi tar dette til oss og skal jobbe for å ha bedre plakater og Qr koder på kontoret i fremtiden.

“Sykt flinke med æresmedlemmene. Dette går til dere i styre og medlemsmassen som nominerte. Jeg, personlig, er sykt fornøyd. Takk for at dere gjorde de vurderingene dere gjøre <3 <3 <3”

Takk for dette.

“Flott at bedkom fronter seg selv, og annonserer at de ønsker flere medlemmer - men.. Jeg synes ikke «tigging» på julebord er riktig måte å fronte det på. Jeg frykter at medlemmene etter en slik seanse sitter igjen med at bedkom er en uattraktiv komité, fremfor en flott, givende komité som trenger flere medlemmer.

Ta dette til etterretning neste gang en komité søker nye medlemmer.”

Dette har blitt tatt opp innad i bedkom.

“Vise boka har ikke hymnen til volvox og alkymisten og volvox og alkymisten sangen (den andre) hvordan kunne styret tillate å skrive ut så mange kopier uten at de var med?! Spesielt nestleder, dette er sanger og tradisjoner som kommer til å dø... takk”

Se svar under neste henvendelse.

“Verken Volvox & Alkymistens sang eller Hymne til volvox & Alkymisten er med i sangboka. Sammen med uttalelsen fra nestleder, om at dette er sanger som høres ut som kråkekor, får det til å høres ut som at styret med nektet disse sagene i boka. Det gir et ekstremt dårlig inntrykk hele styret. Det å si at dette kun er "første utgave" er dessverre ikke et bra nok svar, siden det er kjøpt såpass mange at når en ny runde med bøker skal kjøpes om noen år, er disse sagene glemt (fordi de ikke er i sangboka). Det er ikke mange foreninger som har sin egen sang. Det var noe vi kunne være stolt av, og ha med oss i sangboka i grønn dressen. Hva skiller sangboka til V&A fra HC og smørekoppen sin? V&A har med sanger fra vokalium og at den er har færre sanger. men hvor er det personlige trekker i boka? Kun logoen foran og forordet kan jeg se.”

Dette styret har ikke hatt noe å gjøre med produksjonen av denne viseboken. Vi ser imidlertid bekymringen deres og har kontaktet visebokgruppen og spurt om disse sangene kan legges til i pdf. versjonen på nettsiden.

“Voldsomt mye siddis runk”

Dette er noe som bør tas med personene det gjelder direkte.

“Lurer bare på hvordan movember utfordringene blir finansiert? (De som koster ting)”

Disse blir finansiert ut av egen lomme av personen(e) som deltar i utfordringen.

3 Komiteer (oppdatering)

Leder

- Har hatt møte med vakt og sikring hvor det ble informert om at det ikke er noen endring i edruvaktordningen
- Har hatt NV-ledermøte. Her ble det tatt opp:
 - Det kjøpes nye paninijern og mikro til NV-kjøkkenet
 - Det skal stemmes over julekalender i morgen (22.11.22)
 - V&A har ansvaret for å sette på julekalender på søndager.
- Har forespurt Sit-kurs og har fått anbefalinger om hvilke kurs vi bør velge.

Kasserer

- Venter fortsatt på protokollen fra generalforsamlingen
- Har gjennomført økanskurs for noen

Nestleder

- Billettslippet for Åre har gått bra, men det er noe kluss med tilrettelegging av undervisningsfri.

Sekretær

- Har sendt e-post til vaktmester for å be om hjelp til å henge opp kassererkøllen
- Infinitum har hentet pant

Faddersjef

- Har hatt vaffelstand
- Har fått flere medlemmer (11-12)
- Skal ha sosial/Åre kveld med nestleder og komiteen tirsdag 22/11/23

Arrkom

- Har hatt evaluering av julebordet og det ble konkludert med at det var et bra julebord, men at det ble for mye blesting.
- Har gitt beskjed på FB om at Krabbe har byttet helg og Sit blir ansvarlig for catering.
- Skal ha sosialkveld med pizza og film.

Bedkom

- Mangler fremdeles fullstendig regnskap
- Flere bedrifter er på plass til våren (6/7)
- Skal ha eksamensavbrekk med Kjetil Østgård og Bjørn Hafskjold 7. desember
- Det arrangeres alumnikveld dagen før krabbe
- Instituttbesøk med biologi er klart (31.jan), venter på å høre fra kjemi og bioteknologi
- Planlegger dato og sender ut invitasjoner til HAV. Det er en uerfaren gruppe fra NTNU Ocean club som organiserer så vi prøver også å hente inn noen som var med i fjor.

Nukleomedia

- Gjennomført nukleomediajulebord

Kontor

- Har arrangert: formel 1 og spikk & drikk
- Skal arrangere: Julefilm, mer strikking, hundekos, og diverse julekos
- Det er snakk om å få til et juleverksted innad i komiteen og pynte kontoret

4 Undergrupper (oppdatering)

Bumblebeats

- Har hatt semesteravslutning

InVitro

- Har avlyst ølsmakingen dette semesteret grunnet få påmeldte

Revyen

Shanglelauget

SkeiV&A

Spanskymisten

Trollkom

- Hadde tur til Korsvika med bading 6. November
- Skal ha siste høstbading 4. desember

V&A Allsidighet

- Har arrangert stravakonkurranse over en periode på 3 uker, og strava "feiring" den 10. november med middag og snacks. God stemning og matglade studenter på stravafeiringen.
- Skal arrangere svømming på Pirbadet og eventuelt lesecafe

V&A Klatring

V&AIL

- Har hatt fotballtrening på finalebanen med Petroleum FK Damer og 5*1000 meter intervall på Øya
- Skal ha sesongavslutningsfest med V&A IL Damer 19. november

Vokalium

- Har hatt fellesøving med IsoKor og lurveleven
- Skal ha adventskonsert 25. november

5 Andre saker

5.1 Den Röda Ulvs utvalgskomiteé

Jens ble valgt som hovedstyrets representant til den Röda Ulvs utvalgskomiteé.

5.2 Månedlig e-post

Det ble diskutert videre angående månedlige e-poster til linjeforeningens medlemmer. Om/hvordan dette skal gjøres vil bli avgjort på nyåret.

5.3 Utvalg til å snakke med bioteknologistudenter

Det ble diskutert hvordan hovedstyret kan best holde en dialog med de bioteknologistudentene som ikke føler en sterk tilknytning til linjeforeningen. Her ble vi enige om et utvalg som vil ha ansvaret for fremtidig kommunikasjon i saken.

5.4 Envitox

Det ble snakket om muligheten for at envitox blir en offisiell del av Volvox og Alkymisten.

5.5 Linjeforeningens tillitsvalgt

Det ble diskutert hvordan vi skal få informert medlemmene i V&A om at sekretær er linjeforeningens tillitsvalgt, samt gjøre det lettere å ta kontakt. Resultatet ble at det skal legges til en side på V&As nettside med kontaktinformasjon. Det blir også skrevet en protokoll for hvordan sekretær og hovedstyret skal håndtere alvorlige saker.

5.6 Undergrupper med lav aktivitet

Shanlelauget og V&A klatring er begge undergrupper som har hatt veldig liten aktivitet en god stund nå. Det blir nå stilt krav om at disse undergruppene enten må få opp aktivitetsnivået eller få flere medlemmer. Hvis ikke dette skjer må det sterkt vurderes nedleggelse av Shanlelauget og V&A klatring som undergrupper i V&A.

5.7 Kompensasjon for fotografjobb på V&A arrangementer

Det har kommet et sterkt ønske fra fotografene i Nukleomedia om at de skal bli kompensert for å stå fotovegg på våre arrangementer. Årsaken til dette er at de som regel må jobbe hele kvelden og dermed ikke får deltatt på et arrangement de har betalt for. Dette er en sak som

skal diskuteres videre før vi kommer til noen konklusjon da det er flere perspektiver som må tas hensyn til.

5.8 GDPR innføring

Hovedstyret fikk en innføring i hvordan vi skal behandle sensitiv informasjon og personopplysninger på en god og hensiktsmessig måte. Det ble også diskutert hvilke tiltak som kan implementeres for å sikre personopplysninger på en bedre måte.

6 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	
Tenk på hvordan vi kan skape engasjement i linjeforeningen	Alle	
Få kontaktinformasjon til tillitsvalgt og protokoll for saksbehandling på nettsiden	Jonas og Karina via Axel	
Fikse "låste" mapper på drive	Axel	
Finne dato for nettsidekurs	Axel	
Volvoxvinbryggingstyringsdokumentendring (?)	Jens	
Finne protokoll	Jonas og Ida	
Ta komiteebilder	Omar	
Send julekortbilder til print	Ida	
Send ut julekortbilder	Karina	